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                                                ARC CANADA & CROSS RIVER FORM PARTNERSHIP TO DEVELOP CLIMATE POSITIVE INDUSTRIAL PROJECTS

                       
                    

                    
                                                
                            
                                Saint John, NB – ARC Clean Energy Canada (ARC Canada) is pleased to announce it has signed a strategic Memorandum of Understanding (MOU) with Cross River Infrastructure Partners LLC (Cross River) to develop sustainable industrial projects globally that employ ARC Canada’s advanced Small Modular Reactor (aSMR) technology which can produce carbon free, low cost, baseload power and high-quality industrial heat for clean fuels production.

                            
                        

                                                
                            
                            Cross River Infrastructure Partners is a leading developer of sustainable infrastructure, developing and financing next-generation clean fuels, clean power, large scale carbon-capture and alternative protein projects in North America. Cross River will be responsible for project origination and financing for projects requiring carbon-free power and/or heat using ARC’s proprietary advanced technology.

ARC Canada is a clean energy technology company developing an advanced Small Modular Reactor offering inherently safe, reliable and economical carbon free power based on proven technology and operational experience. With the support of the Government of New Brunswick and New Brunswick Power (NB Power), ARC Canada is developing its technology in New Brunswick, Canada. This Province leverages its history of industrial fabrication, an experienced and effective nuclear operator, a flexible and highly competent work force and academia that can support development and innovation, making it ideal to serve worldwide demand.

“Not only will ARC’s advanced technology provide 24/7 low-cost carbon-free power, but also high-quality process heat as a co-product that can lead to globally leading production costs for high-demand industrial uses,” said Andrew Wilder, CEO of Cross River. “We believe that the hydrogen economy is firmly upon us and sectors such as transportation will require immense levels of low-cost hydrogen, and hydrogen carriers such as ammonia to effectively decarbonize.”

The partnership will focus on developing world-scale energy hubs to produce clean, base-load power and clean fuels, all powered by ARC technology. “With the development of new sustainable investment strategies, in combination with government policies, such as Canada’s Clean Fuel Standard, the financial sector is poised to support grid scale carbon-free power and industrial heat sources that will have a meaningful impact on reversing climate change,” said William “Bill” Labbe, ARC Canada President & CEO. “Combining ARC’s simplicity of design with Cross River’s integrated project delivery model is fundamental to ensuring the project can be financed and delivered.”

About ARC Clean Energy Canada Inc.

ARC Clean Energy Canada Inc. (ARC Canada) is a clean energy technology company developing an advanced Small Modular Reactor (SMR) offering inherently safe, reliable, and economical carbon free power that deals with waste for both on-grid and industrial applications. ARC Canada has established its Head Office in Saint John, New Brunswick with a goal of promoting business and economic development within Canada. ARC Canada envisions the creation of a sustainable supply chain delivering economic growth, well-paying supply chain jobs and the opportunity for New Brunswick and Canada to take a lead in the advanced Small Modular Reactor technology field.

More information is available online at www.arcenergy.co

MEDIA INQUIRIES:

Carol Lynn Landry

clandry@arcenergy.co

 

About Cross River Infrastructure Partners

Cross River Infrastructure Partners LLC is a platform of development companies deploying industry-leading climate technologies and sustainable infrastructure projects across carbon capture and carbon utilization, sustainable protein, clean fuels and clean energy. Cross River focuses on developing and commercializing early and first-of-a-kind projects in North America.

For more information, visit www.crossriverllc.com.

MEDIA INQUIRIES:

Rishi Jain

rjain@crossriverllc.com

 

 

 

ARC CANADA ET CROSS RIVER INFRASTRURE PARTNERS CONCLUENT UN PARTENARIAT EN VUE DE CONCEVOIR DES PROJETS INDUSTRIELS POSITIFS SUR LE PLAN CLIMATIQUE

 

Saint John (N.-B.) — Les dirigeantes et dirigeants d’ARC Clean Energy Canada (ARC Canada) sont heureux d’annoncer qu’un protocole d’entente stratégique a été signé avec Cross River Infrastructure Partners LLC (Cross River). L’entente a comme but de concevoir des projets industriels durables à l’échelle mondiale qui font appel à la technologie avancée des petits réacteurs modulaires (PRM) d’ARC Canada pour produire de l’énergie de base décarbonée et à faible coût, ainsi que de la chaleur industrielle de haute qualité pour produire des carburants propres.

Cross River Infrastructure Partners est un développeur d’infrastructures durables de premier plan qui élabore et finance des projets de carburants propres de nouvelle génération, d’énergie propre, de captage du carbone à grande échelle et de protéines de remplacement en Amérique du Nord. Cross River assurera la conception et le financement de projets nécessitant de l’énergie ou de la chaleur décarbonée et utilisant la technologie avancée exclusive d’ARC.

ARC Canada est une entreprise de technologie d’énergie propre qui développe un petit réacteur modulaire avancé offrant une énergie décarbonée intrinsèquement sécuritaire, fiable et économique fondée sur une technologie éprouvée et une expérience opérationnelle. Comme ARC Canada bénéficie de l’appui du gouvernement du Nouveau-Brunswick et d’Énergie Nouveau-Brunswick (Énergie NB), elle développe sa technologie au Nouveau-Brunswick (Canada). En raison de son histoire de fabrication industrielle, d’une exploitation nucléaire expérimentée et efficace, d’une main-d’œuvre adaptable et hautement compétente, et d’un milieu universitaire capable d’appuyer le développement et l’innovation, cette province est l’endroit idéal pour répondre à la demande mondiale.

« La technologie avancée d’ARC permettra non seulement de fournir de l’énergie décarbonée à faible coût, jour et nuit, mais aussi de la chaleur industrielle de grande qualité en tant que coproduit, ce qui peut mener à de meilleurs coûts en matière de production à l’échelle mondiale pour des utilisations industrielles à forte demande, a affirmé Andrew Wilder, président et chef de direction de Cross River. « Nous sommes convaincus que l’économie de l’hydrogène est à nos portes et que des secteurs tels que le transport nécessiteront d’immenses quantités d’hydrogène à faible coût ainsi que des vecteurs d’hydrogène comme l’ammoniac pour se décarboniser efficacement. »

Le partenariat se concentrera sur le développement de centres d’énergie à l’échelle mondiale pour produire de l’énergie propre en charge de base et des carburants propres, le tout alimenté par la technologie ARC. « Grâce à l’élaboration de nouvelles stratégies d’investissement durable, combinées à des politiques gouvernementales comme la Norme sur les carburants propres du Canada, le secteur financier est prêt à appuyer des sources d’énergie décarbonée et de chaleur industrielle à l’échelle du réseau qui auront une incidence considérable sur l’inversion du changement climatique, a mentionné William ‘Bill’ Labbe, président et chef de la direction d’ARC Canada. La combinaison de la simplicité de la conception d’ARC et du modèle de prestation de projet intégré de Cross River est fondamentale pour assurer le financement et l’exécution du projet. »

À propos d’ARC Clean Energy Canada Inc.

ARC Clean Energy Canada Inc. (ARC Canada) est une entreprise de technologie axée sur l’énergie propre. Elle est en train de mettre au point un petit réacteur modulaire (PRM) avancé qui offre une énergie décarbonée, intrinsèquement sécuritaire, fiable et économique, en plus de traiter les déchets pour des applications industrielles et en réseau. ARC Canada a établi son siège social à Saint John, au Nouveau-Brunswick, dans le but de promouvoir le développement commercial et économique au Canada. ARC Canada envisage la création d’une chaîne d’approvisionnement durable qui sera porteuse de croissance économique, des emplois bien rémunérés dans la chaîne d’approvisionnement et la possibilité pour le Nouveau-Brunswick et le Canada d’être des chefs de file de la technologie avancée des petits réacteurs modulaires.

Pour avoir d’autres renseignements, consulter www.arcenergy.co.

DEMANDES DE RENSEIGNEMENTS DES MÉDIAS :

Carol Lynn Landry

clandry@arcenergy.co

 

À propos de Cross River Infrastructure Partners

Cross River Infrastructure Partners LLC est une plateforme de sociétés de développement déployant des technologies de pointe liées au climat et des projets d’infrastructures durables dans les domaines du captage et de l’utilisation du carbone, des protéines durables, des carburants propres et des énergies propres. Cross River se concentre sur le développement et la commercialisation de projets précoces et inédits en Amérique du Nord.

Pour avoir d’autres renseignements, consulter www.crossriverllc.com.

DEMANDES DE RENSEIGNEMENTS DES MÉDIAS :

Rishi Jain

rjain@crossriverllc.com
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